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De fractie heeft de volgende vragen:

Geachte voorzitter,

De Roosendaalse Lijst heeft meermaals vragen gesteld over Jacobskruiskruid. Ons doel was en is
lokaal maatwerk bijernstige schade en overlast in hooiland.

We hebben inmiddels twee actuele aanvullende zaken die 13 september plaatsvonden waarover we
vragen hebben.

De Roosendaalse Lijst was 13 september aanwezig in Heerle bij een gezamenlijke bijeenkomst van

waterschap, gemeente en belanghebbenden over het nieuwe maaibeleid. Hier werd gemeld dat er

een tweejarig gezamenlijk maaibeleid voor dit en komend jaar is en er een gezamenlijke evaluatie
voorjaar 2022is om te komen tot een vervolg maaibeleid 2023+.

Het volgende werd gemeld op de bijeenkomst:

Afgelopen jaar is een telefoonnummer geopend (bij het waterschap als belangrijkste trekker van het
gezamenlijk maaibeleid) waarop ernstige schade en overlast kan worden gemeld. Na een melding
wordt een niveau van schade vastgesteld en als dit te ernstig is, is maatwerk door bijvoorbeeld een
extra bemaaiing mogelijk. Burgers en boeren weten soms niet exact of een perceel van waterschap of
gemeente is, maar beide meldingen konden op hetzelfde telefoonnummer worden gedaan.

Evaluatie van het gezamenlijk nieuwe maaibeleid zal plaatsvinden adhv het aantal en soort
meldingen op dit telefoonnummer.

Tevens spraken bestuurders in de vergadering over, en onderschreven ze, een "goed nabuurschap".

Hierbij eerbiedigt men elkaars belangen en zet eenieder zich daarvoor in.

De Roosendaalse Lijst heeft vandaar de volgende vragen:

1. Klopt het dat er een lokaal meldingsnummer is voor overlast van Jacobskruiskruid, zo iawelk?
En kunnen hier ook gemeentelijke meldingen op worden gedaan over schades aangaande het
gezamenlijk maaibeleid? lndien nee, kunt u dan de gemeentelijke methode van melden toelichten?

2. Bent u bereid in het voorjaar 2022 een evaluatie over het maaibeleid uit te voeren mede n.a.v.

de ervaren problemen van het Jacobskruiskruid? Bent u bereid belangenorganisaties als ZLTO en de

Milieu Adviesraad te betrekken bij de evaluatie?
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Wij beantwoorden de vraag als volgt:

De antwoorden op de vragen;

1. Melders kunnen een melding doen bij hun gemeente via de bekende kanalen. Voor Roosendaal
zijn dat de BuitenbeterApp en het zaaksytseem (via de website van de gemeente Roosendaal). Deze
meldingen worden intern doorgezet naar team beheer. Meldingen over schades worden doorgezet
naar Waterschap Brabantse Delta. Gaan de vragen over beleid;waarom maaien we op deze manier
en wat wordt er gedaan aan Jacobs Kruiskruid ontvangt de melder van zijn gemeente een antwoord
in lijn met het vastgestelde beleid. Melders kunnen ook een melding doen bij via de website van het
Waterschap Brabantse Delta. Bij vragen over bijv Jacobs Kruiskruid wordt door het waterschap
verwezen naar het beleid van de gemeente waarin de melder woont. Vragen over schades
veroorzaakt door de aannemer van het bestek, bijv aan-rij schade aan een hek, kunnen door het
waterschap in behandeling worden genomen en hierop wordt actie door de toezichthouders van het
waterschap ondernomen.

2. Bij afsluiting van de bijeenkomst van 13 september is afgesproken dat we met elkaar in gesprek
blijven en aandacht voor elkaars problemen blijven houden. Echter moet iedereen zich houden aan
de wet natuurbescherming. Grondgebruikers worden opgeroepen om met gebied specifieke
oplossingen te komen welke passend zijn binnen de kaders van de wet natuurbescherming en welke
niet tot kostenverhogingen leiden. Ook de gemeente Roosendaal staat open voor deze specifieke
oplossingen. Evaluatie van het beheer/beleid zal na 2 periodes plaatsvinden; op basis van deze
evaluatie worden conclusies getrokken. Dit is in lijn is met het AOVúW. ( Algemeen Onderhoudsplan
Watersystemen en Waterkeringen).

Voor wat betreft het Jacobskruiskruid gaan zowel waterschap als de gemeenten geen maatregelen
treffen om Jacobskruiskruid generiek te verwijderen.

Jakobskruiskruid nota;

De nota van het waterschap zal door de werkgroep communicatie worden omgebouwd naar een
gezamenlijk stuk van de opdrachtgevers. Notitie/filmpje zal begin 2022 (maarVapril) op de diverse
kanalen worden gecommuniceerd.
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